

Referat fra styremøte, 11. desember 2025

Tilstede: Kjetil, Gorm, Marte og Knut. Regnskapsfører Terje møtte også

Knut ble valgt som møteleder
Kjetil ble valgt som referent

Sak	Dokument	Saksliste
27/25	Oppdatert referat sendt i e-post fra Mikkel 15.11.2025	Godkjenning av referat fra styremøte 15.11.2025 Møtedato var feil i første versjon og er nå korrigert. Styret oppfordres til å gi kommentarer/synspunkter på utkast til referat innen en uke etter at det er sendt ut. <u>Vedtak:</u> Referatet ble godkjent
28/25	Referatsaker	- Knut informerte om oppdatering av nytt styre i vellet Brønnøysundregistrene. Opplysningene er fortsatt ikke korrekte. - Terje orienterte om utskrivningen av kontingenter for 2025. Det er gjennomført og flere har betalt. Når det gjelder vellets økonomi så er den rimelig tilfredsstillende. Regnskapet for 2025 er så godt som ferdig. Vellet har i budsjettet avsatt kr 7.000 til Løypelaget og kr 300 til kontingent til Nord-Aurdal Hytteforum. Terje betaler disse to i løpet av desember. - Medlemsregisteret er oppdatert så langt som det har vært mulig å gjøre det. - Broen over kloppa mellom Lorteputten og Pilsettjernet er skadet. Den kan imidlertid brukes slik den er kommende vinter, og vil bli utbedret på en av dugnadene til neste år. - Styret har hatt kontakt med grunneier vedr å bygge en bro over kloppa på Fjeslimyra. Grunneier motsetter seg dette. Saken legges i bero inntil videre. - Styret i Vellet har etablert kontakt med Stølsvegen og dialogen er god. - Brøyte-appen til Ola Einar skal foreløpig ikke brukes. Inntil alle hytteiere er registrert i denne, så ønsker Ola Einar at vi bruker SMS.
29/25	Ny nettside	Arbeidet med ny nettside har ikke startet. <u>Vedtak:</u> Styret ber Mikkel om at dette arbeidet blir prioritert, og at det starter opp i løpet av januar 2026
30/25	Vinteraktiviteter 2026	Valdres skimaraton 21. mars. Ole David Sofienlund påtar seg å organisere matstasjonen på Feten i 2026, som i 2025. Smørlifjellet vel kan bidra i den grad

Smørlifjellet vel

		han har behov for det. Ole David tar kontakt med vellet i så fall. Påskeskirenn Ingen har så langt meldt seg som arrangør. Om ingen gjør det, så vurderer vellet å stå som arrangør. Styret ser dette tiltaket som en viktig sosial møteplass for store og små i vårt område. I den anledning tar Terje kontakt med Siri Natvig om hun kjenner mulige arrangører. Marte sier seg villig til å være i arrangementskomiteen. <u>Forslag til vedtak:</u> Styret i Vellet står som arrangør av Påskeskirennnet om ingen andre melder seg.
31/25	Sommeraktiviteter 2026	Mini stølstevne på Staffangstølen Terje Steinfinsbø tilbyr seg å «tegne og fortelle» på hans heimestøl Staffangstølen ved Håkontjern på ettersommeren. Mest sannsynlig 8. eller 9. august. Vi vandrer drøyt 2 km på stien fra Feten og ned dit. Også mulig å bruke bil. Deltakere oppfordres til å ta med egen nistekurv. Stølsstevnet annonseres på Facebook. En mulig sommerdugnad i Vellet arrangeres enten den 8. eller 9. august avhengig av hvilken dag Stølstevnet avholdes. <u>Forslag til vedtak:</u> Knut kontakter Terje for å avklare dato for Stølsstevnet, samt sørger for at det blir lagt ut på Facebook
32/25	Gapahuk	Trenger planlegging her: - Plassering og grunneierygodkjenning - Teknisk konstruksjon - Byggeprosessen/tømmer - Hvordan gjør vi årlig vedlikehold/drift? - Evt utkjøring tømmer/materialer vinteren 2027 osv - Søke Gjensidigestiftelsen eller andre stiftelser/legater om midler til prosjektet <u>Forslag til vedtak:</u> Gorm tar ansvar for planlegging og eventuell gjennomføring av gapahuk prosjektet. Terje avsetter kr 12 000 i årets rekneskap til prosjektet
33/25	Stølsvegen	Vedtektene for Stølsvegen er sendt styrets medlemmer 27.10.2025. Vedtektene innebærer at hytteeierne ikke er ordinære medlemmer, men vi har forslags- og innsynsrett. Styret er opptatt av kostnadene for vinterbrøyting både på hovedvei og inn til de enkelte hyttene. Styret diskuterte ulike måter for å vurdere disse på. Styret diskuterte også plasseringen av fartsilt. I dag står det ett ved Høgda. Bør dette flyttes fra der det står til andre siden av veien, og litt lenger inn for bedre synlighet? Bør det være flere fartsilt fra Høgda og innover? Hva med salting av veien

Smørlifjellet vel

		pga støvplager? Styret i Vellet anser dette som Stølsvegens ansvar. <u>Forslag til vedtak:</u> Styret har ingen forslag til endringer i vedtektene til Stølsvegen. Knut tar kontakt med Styreleder i Stølsvegen vedr vinterbrøyting, fartskilting og salting. Kjetil tar kontakt med Nord-Aurdal Hytteforum vedr vinterbrøyting og kostnader.
34/25	Stølsboka til Arve Landmark	Knut har hatt noe kontakt med Arve Landmark. For fem år siden hadde han klargjort en revidert bok, men designeren flyttet. Arve overlot til Smørlifjellet vel å gi ut boka. Støtte fra kommunen var også på trappene, men det foreligger ikke noe dokumentasjon på at det er behandlet og innvilget. Arve har nå tatt kontakt med ny designer, og når designerens arbeid er fullført, vil trolig Arve på nytt overlate utgiverrettighetene til Vellet. <u>Forslag til vedtak:</u> Styret synes det er flott at Arve Landmark vil fullføre bokprosjektet, og vi ser fram til å bidra til utgivelsen av boka.
35/25	Medlemstallet	Medlemsregisteret er oppdatert og flere har betalt kontingent for 2025. Styret håper flere vil melle seg inn nå som styret synliggjør styrets virksomhet og ulike aktiviteter gjennom facebook, e-post, referater og senere egen nettside. <u>Vedtak:</u> Terje sender ut e-post vedr kontingent for 2026 i januar. Knut sender ut de siste referatene fra styremøter på e-post til vellets medlemmer og til andre vi har epostadresser til.
36/25	Neste styremøte	<u>Vedtak:</u> 4. februar 2026 kl 18 på teams.
37/25	Dato for Årsmøte	<u>Vedtak:</u> Årsmøte i vellet skal holdes innen utgangen av april 2026. Dato fastsettes på neste styremøte.
38/27	Eventuelt	Ingen saker under eventuelt.